
Også i år gikk båtopptak fint. 

Vi fikk en kran med litt mindre kapasitet i år, det førte til at den måtte flytte på seg flere ganger. 

Dermed tok det noe lengre tid i år, men kranen var ferdig ca. kl 14:00.  Da er en del av medlemmene 

gått i dvale, så da får vi bare vente til siste helg i april 2019! 

 

Bilder fra båtopptak følger. 

























 



Lenge siden denne har vært i bruk?

 


